



VENUS

NATURAL COMFORT FOR MARES

为生理期的母马设计配方，

天然配方，让您的爱马舒服，愉悦

1. RECOMMENDED USE 使用建议

Cavalor® Venus is an herbal extract that supports the mare's fertility cycle, helping to alleviate the effects of irregular ovulation.

Cavalor® Venus 是一种支持母马生育周期的草本提取物，有助于缓解不规则排卵的影响。

Hormonal fluctuations during their complex fertility cycle can make mares very restless and uncomfortable.

Stubbornness and irritability, but also stiffness and other physical discomforts are characteristic of mares in oestrus.

The impact this has on sports performance and trust between rider and horse is not to be underestimated. Cavalor® Venus doesn't block their cycle, it just creates a more regular one. The calmer and more regular is the cycle, the more pleasant your mare will be. Cavalor® Venus is composed of several natural active ingredients that support the metabolism during the cycle, suppress characteristic (negative) behaviour during oestrus and provide overall relaxation for both mind and body. You'll experience a totally different horse, one that feels better in her own skin.

复杂生理周期期间。荷尔蒙波动会使母马非常不安和不舒服。固执，易怒，以及僵硬和其他身体不适是发情期母马的特征。这对马匹的竞技表现，及骑手与马匹之间的信任导致的不良影响，不可忽视。Cavalor® Venus 不会阻止它们的周期，它只会创造一个更规律的周期。周期越平静、越规律，你的母马就会越愉快。Cavalor® Venus 由多种天然活性成分组成，可在周期中支持新陈代谢，抑制发情期间的特征（负面）行为，并为身心提供全面放松。您将体验到一匹完全不同的马，一匹在她自己的皮肤上感觉更好的马。

1. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 产品特性——关键成分



Naturally effective: herbal extracts for a guaranteed result.

自然有效：草药提取物，保证效果。

How herbs work is determined by the content of the active ingredients.

To make sure that every production has the same effect, Cavalor® relies

on extracts. In contrast to dried herbs, extracts always have the same active ingredient content.

草药的作用取决于活性成分的含量。为确保每个产品都具有相同的效果，Cavalor® 依赖于提取物。与干草相比，提取物始终具有相同的活性成分含量。

Vitex agnus castus: has a regulatory effect on various hormonal systems. This berry has a harmonising effect on the mare's hormonal balance, which produces a normal, regular and balanced cycle. This plant also has a positive effect on (female) fertility and inhibits the sex drive of stallions with an excess of testosterone. The plant owes its 'monk's pepper' nickname to its use during the Middle Ages to suppress the irresistible desires of the monks.

Origanum majorana: suppresses the production of testosterone and mood swings during oestrus, promotes the mare's rideability.

Vitex agnus castus : 对各种激素系统有调节作用。这种浆果对母马的荷尔蒙平衡具有协调作用，从而产生正常、规律和平衡的周期。这种植物对（雌性）生育能力也有积极影响，并能抑制具有过量睾酮的种公马的性欲。这种植物在中世纪期间，曾用于压制僧侣不可抗拒的欲望，因此被誉为“和尚辣椒”。*Origanum majorana* : 抑制发情期间睾丸激素的产生和情绪波动，提高母马的骑行能力。

Taraxacum officinale: helps the liver dispose of waste produced during the fertility cycle.

Humulus lupulus: has a relaxing effect on the central nervous system.

Achillea millefolium: relieves cramps associated with the menstrual cycle.

Magnesium bisglycinate: organic, highly absorbable form of magnesium. Has a soothing effect and helps muscles relax.

Vitamin B6: has a positive effect on the metabolism and promotes the absorption of active ingredients.

蒲公英：帮助肝脏处理生育周期产生的废物。 *Humulus lupulus*：对中枢神经系统有放松作用。 薷草：缓解与月经周期相关的痉挛。 双甘氨酸镁：有机、高度可吸收的镁。有舒缓作用，帮助肌肉放松。 维生素 B6：对新陈代谢有积极作用，促进活性成分的吸收。

NERVOUSNESS AND BEHAVIOUR



Vitex agnus castus ➤ 10 000 mg/l	Humulus lupulus ➤ 10 000 mg/l
Oreganum majorana ➤ 10 000 mg/l	vitamin b6 ➤ 48,7 mg/l
Taraxacum officinalis ➤ 10 000 mg/l	Magnesiumbisglycinat ➤ 16 000 mg/l

PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS

INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Where liquid supplements are concerned, it is normal for some ingredients to settle and form a layer at the bottom. For that reason, please shake the bottle well before each use so that the consistency of the dose administered is consistently homogeneous.

Mix 2 x 5 ml (for ponies) or 2 x 10 ml (for horses) into the ration daily or administer Cavalor® Venus directly by mouth. Maximum of 100 ml per horse per day.

就液体补充剂而言，某些成分会沉淀并在底部形成一层是正常的。出于这个原因，请在每次使用前充分摇晃瓶子，以使给药剂量的一致性始终如一。每天将 2 x 5 毫升（用于小马）或 2 x 10 毫升（用于马）混合到马粮中，或直接口服 Cavalor® Venus。每匹马每天最多 100 毫升。

TIP: For some horses a starting dose of 40 ml during the first 4 to 5 days is recommended, after which the dose can be gradually reduced.

提示：对于一些马，建议在前 4 到 5 天开始服用 40 毫升，之后可以逐渐减少剂量。

On average, it takes about 3 weeks before an effect is clearly visible.

Occasionally, the mare's behaviour will worsen after a few days. This is a good sign and indicates that the product is working. To ensure the most stable cycle possible, administering Cavalor® Venus over a prolonged

period on a daily basis is recommended. You can also incorporate a break from Cavalor® Venus when your horse has been prescribed rest or isn't required to perform.

平均而言，大约需要 3 周才能清楚地看到效果。偶尔，母马的行为会在几天后恶化。这是一个好兆头，表明产品正在运行。为了确保尽可能稳定的周期，建议每天长时间服用 Cavalor® Venus。当您的马兽医建议休息或不需要参加比赛的时候，您可以停掉本产品。

TIP: Experience has also proven that Cavalor® Venus can be used on stallions and geldings as well. That makes sense if you read above about how one of the ingredients was once used to help monks restrain their natural urges...

提示：经验还证明，Cavalor® Venus 也可用于种马和骟马。如果您在上面阅读了有关曾经如何使用其中一种成分来帮助僧侣抑制自然冲动的信息，那是有道理的.....

PACKAGING AND STORAGE 包装和储存



Store out of reach of children. May be stored up to 1.5 years after the production date. 远离儿童，保质期 1.5 年。

#/OUTER BOX	EANCODE	PACKAGING	# DAYS	TYPE OF HORSE
12	 5425016901786	Cavalor® Venus 500 ml / 16.9 fl.oz	50	Pony
			25	Horse
7	 5425016902189	Cavalor® Venus 2 L / 67.6 fl.oz	200	Pony
			100	Horse